
Genarps byalags verksamhetsberättelse 2024 
Under året har vi haft 4 månadsmöte 5 styrelsemöte och ett årsmöte. Vi har haft ett extra 
styrelsemöte på grund av planeringen inför Genarpsfestivalen. 

Planering och anordnade av Genarpsfestivalen har präglat året och i augusti anordnades 
festivalen. Vi har bara fått positiv feedback från utställare och besökare.  

Under året har vi haft möte och dialog med de styrande politikerna Anders Almgren (S) 
och Rasmus Törnblom (M). Vi lyfte frågor som pågående detaljplanearbete, ny 
idrottshall, gång- och cykelväg på Heckebergavägen, hur Lunds kommun ska vara 
möjliggörare med mera.  

Under året haft vi haft dialog om kommunens nya översiktsplan och kommunens tomma 
lokaler i byn. Dels genom att delta i nätverket Nordic City Network där stadsplanerare 
från hela norden kom till byn. Att kommunen har tomma lokaler i byn såg en del som ett 
lyxproblem vilket stärker byalagets dialog med kommunen om att vara möjliggörare.    

Flera års möten med Folktandvården har gett resultat och en privat tandläkare har 
öppnat i byn.  

I slutet av året anordnade vi tillsammans med Genarps företagsgrupp och Kyrkan Ljus i 
Genarp. I samband med det ordnade vi återigen julklappar till barnen.  

Avslutningsvis har vi under året arbetar med att få nya medlemmar. Detta genom inlägg 
på Facebook, smsutskick och tydligare skyltning på Genarpsfestivalen.  

Styrelsen Genarps Byalag 
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